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Oost-Europese hondenhandelaars  -  Vergunningen

Onder meer ten gevolge van de reportage van het VRT-programma Pano is de indruk 
ontstaan dat Oost-Europese hondenhandelaren de markt van zowel legale als illegale 
import van pups bijna helemaal overnemen en dit zowel van fok tot verkoop. 

1. In zijn antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 1204 van 2 mei 2017 verwijst 
minister Ben Weyts naar de minister van Natuur, Omgeving en Landbouw voor een 
antwoord op de volgende vraag: “ Vandaag horen we vaak een ander 
doemscenario, namelijk het feit dat ze drachtige teven naar hier zouden brengen om 
dan na het werpen en het spenen van de pups die honden terug naar Slovakije 
brengen. Moeten bedrijven die zich aan dit soort praktijken bezondigen in 
Vlaanderen een milieuvergunning klasse 2 hebben?”

Wat is het antwoord van de minister hierop?

2. Hoeveel milieuvergunningen werden de afgelopen vijf jaar jaarlijks uitgereikt aan 
nieuw opgerichte hondenfokkerijen?

3. Hoeveel milieuvergunningen van hondenfokkerijen werden de afgelopen vijf jaar 
ingetrokken? De cijfers graag per jaar. 



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD 
op vraag nr. 699 van 30 mei 2017
van GWENNY DE VROE

1. Inrichtingen waarin honden worden gehouden, zijn volgens bijlage 1 van VLAREM II 
ingedeeld in rubriek 9.9. Vanaf 5 tot en met 10 volwassen honden betreft het een 
klasse 3-inrichting (meldingsplicht). Indien meer dan 10 volwassen honden worden 
gehouden is een klasse 2-vergunningsaanvraag vereist.

2. Het betreft een gemeentelijke bevoegdheid. De gevraagde cijfers zijn niet 
beschikbaar.

3. Het betreft een gemeentelijke bevoegdheid. De gevraagde cijfers zijn niet 
beschikbaar.


